

線上預約鋼琴借用步驟

(Online Reservation Steps for Piano Borrowing)

一、歡迎使用朝陽科技大學波錠紀念圖書館鋼琴預約服務，以下為注意事項：

- 1.每個時段為1小時，不限制續借次數，可提前1週預約。
- 2.預約完成後，請於預約時段至圖書館2樓櫃台辦理借用。
- 3.使用完畢後，請將鋼琴恢復原狀，並至櫃台辦理歸還。
- 4.期中/期末考前一週及當週不開放鋼琴預約借用。

Welcome to the Chaoyang University of Technology Po-Ding Memorial Library Piano Reservation Service. Please note the following guidelines:

- 1.Each session lasts 1 hour, with no limit on consecutive bookings. Reservations can be made up to 1 week in advance.
- 2.After completing the reservation, please proceed to the 2nd-floor circulation desk during your reserved time to borrow the piano.
- 3.After use, please return the piano to its original condition and return it at the desk.
- 4.Piano reservations are unavailable during the week before and the week of midterm/final exams.

二、掃描右方QR code進行線上預約。

Scan the QR code on the right to make an online reservation.



三、於預約時間，持學生證至2F櫃台辦理鋼琴借用。

At the reserved time, bring your student ID to the 2nd-floor desk to borrow the piano.